
코로나 19의 확산으로 우리 대학은 기존에 안내한 온라인 강의 기간을 2주간 연장하여 

2020.03.09.(월)부터 2020.04.03.(금)까지(총 4주) 진행합니다. 그리고 강의실 수업(오프라인)은 

4월 6일(월)부터 시작됩니다.    

중국 출발(경유 포함) 학생은 등교 이전 14일간 자율격리 기간을 확보하기 위해  

3월 22 일(일)까지 입국하기를 권장하며, 휴학하고자 하는 학생은 아래 기한 내 신청을 완료해 

주기 바랍니다. 

  

*자율격리로 인해 4월 6 일(월) 이후 강의실 수업에 결석하는 경우, 입국일자를 기준으로 

자율격리 기간만큼 출석인정을 신청할 수 있습니다.  

   

1. 2020학년도 1학기 신입생 (2020학년도 2학기 복학 필수) 

- 신청기한: 2020. 03. 06.(금) 23:00 까지  

※신입생은 대한민국 정부 교육부 권고 사항에 따라, 비자발급 지연 등의 사유로 입국이 

지연되는 경우만 신청 가능합니다  

-신청방법: 외국인유학생지원팀 이메일(oisshs@skku.edu)로 휴학신청서와 여권사본 함께 제출  

          → 휴학 승인여부는 이메일 통보 예정  

- 문의: oisshs@skku.edu (+82-2-760-0024) 

   

2. 재학생 

- 신청기한: 2020. 03. 26.(목) 23:00 까지 

- 신청방법: 킹고로그인 > GLS > 신청자격관리 > 휴/복학신청 

- 등록금 납부: 휴학 학기에는 등록금을 납부할 수 없으며, 복학하는 학기에 납부 가능합니다. 

- 휴학 승인과 동시에 수강신청 내역은 모두 삭제되며 이는 번복되지 않습니다 

- 문의: 학사바로센터 (+82-1811-8585) 

   
As COVID-19 has continued to spread, online lectures will be offered for two more weeks in addition 
to the planned two weeks from Mar. 09 (Mon) to Apr. 03 (Fri), 2020 (4 weeks in total).  
Classroom lectures (offline) will begin on Apr. 6 (Mon). 
   
Students departing (transfer/transit included) from China are advised to arrive in Korea no later than 
Mar. 22 (Sun) to stay self-quarantined for 14 days before coming to campus. Students hoping to take 
a leave for the Spring Semester, please apply as below: 
  
*Student who cannot come to campus and miss offline classes from Apr. 6 (Mon) due to self-
quarantine may request approval for attendance for the period of quarantine. Approval will be 
determined based on the arrival date and submitted documents.  
  
1. 2020 Spring Semester Freshmen (Reinstatement: 2020 Fall Semester) 
- Application Due: 23:00, Mar. 6 (Fri), 2020 
※By the instruction of Ministry of Education of Korea, freshmen students who cannot join classes on 

schedule due to delay in arrival in Korea (e.g. delay in visa issuance due to COVID-19) can apply  
- Application: Submission of Leave of Absence Application form (attached) and copy of passport to 
OlSS by email (oisshs@skku.edu) → approval will be notified by email 
- Inquiry: SKKU OISS (+82-2-760-0024) 
  
2. Current Student 
- Application Due: 23:00, Mar. 26 (Thu), 2020 
- Application: Kingo login > GLS > Application/Graduation Requirements Management > Application 
for Leave of Absence/Return > Application for General Leave of Absence 
- Tuition Payment: students taking a leave cannot make the payment; payment should be made for 
the semester when returning to school 
- Registered courses will be canceled and deleted from your registry; you should register for courses 
again when returning to school 

- Inquiry: Office of Academic Services (+82-1811-8585)  
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因新型冠状病毒(COVID-19)的扩散，我校将原计划的两周线上授课安排为2020.03.09（星期一）起20

2004.04（星期五）共四周进行。线下授课将于4月6日（星期一）起进行。 

 

中国出发（包括经停）的学生，为了保证 14 天的自我隔离时间，请于 3 月 22 日（星期一）前入境。

有休学意向的学生请在以下期限内完成申请。 

 

*因处于自我隔离期缺勤 4 月 6 日（星期一）后的线下课程时，可根据入境日期申请隔离日期内的出勤

认证。 

  

1. 2020 年度第一学期新生（2020 年度第二学期必须复学） 

- 申请期限：2020.03.06（星期五）23:00 为止 

※ 按韩国教育部建议事项，仅因签证手续延迟等原因延迟入境的学生可申请休学。 

- 申请方法：将休学申请书及护照复印件发送至外国留学生支援部邮箱(oisshs@skku.edu) 

→ 是否承认休学将通过邮件告知 

- 咨询: oisshs@skku.edu (+82-2-760-0024) 

  

2. 在校生 

- 申请期限：2020.03.26（星期四）23:00 为止 

- 申请方法：登录 Kingo >GLS >申请资格管理 >休/复学申请 

- 学费交付：休学学期无法交学费，复学后可交。 

- 休学承认后，所有选课申请将即刻删除，不可取消。 

- 咨询: 学业咨询中心(+82-1811-8585) 
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